
محمدجواد 
رجائیان، 

مدیرعامل 
سازمان فاوای 

شهرداری 
مشهد: 

با تمهیدات 
پیش بینی شده 
امکان استفاده 
همه همکاران 

مجموعه 
شهرداری 
مشهد از 
خدمات 

سامانه های 
مختلف مالی، 

شهرسازی و 
نظارتی از طریق 
دورکاری فراهم 

شد و تاکنون 
6956نفر 
از کارکنان 

شهرداری و 
218پیمانکار 

بخش 
خصوصی 

از این روش 
استفاده 
کرده اند. 

896مورد 
تأمین امکانات 
سخت افزاری 

و تقویت 
زیرساخت 

شبکه  
اختصاصی، 

اعمال 436مورد 
تنظیمات 

انتقال تماس 
شماره های 

شبکه بر روی 
تلفن های 

شخصی کارکنان 
شهرداری، 

پایش مستمر 
شبکه و تجهیز 

سوله های 
بحران و نقاط 

معین به منظور 
اتصال به شبکه 

شهرداری، 
بخشی از 
اقدامات 

سازمان فاوا در 
این زمینه بوده 

است.

19 فروردین 1399
13 شــعبان 1441 
3075 شـــماره 
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روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

3شنبه

ـبر
ــ

خـ

موج دوم کرونا  بیخ گوش مشهد
در صورت تداوم ترددها تا 10 روزآینده 

استان در وضعیت نگران کننده قرار می گیرد

 »تا روز گذشته 8072 بیمار سندرم حاد تنفسی، 
مشکوک یا مبتلا به کووید۱۹ در مراکز درمانی خراسان رضوی بستری شدند.« 
دبیر کارگروه مراقبت و درمان کووید۱۹ دانشگاه علوم پزشکی مشهد با بیان 
این مطلب، گفت: تعداد مبتلایان قطعی به این بیماری به ۱8۵7نفر رسیده که 
۱۱2۳نفر آن مربوط به دانشگاه علوم پزشکی مشهد است. علی اصغر انجیدنی 
در گفت وگو با شهرآرا افزود: تاکنون مجموع جان باختگان به دلیل سندرم حاد 
تنفسی در استان 8۹7نفر بوده است که از این تعداد 7۱0نفر مربوط به حوزه 
دانشگاه علوم پزشکی مشهد است.  به گفته وی، درمجموع مرگ ۳2۳نفر بر 
اثر ابتلای قطعی به کرونا تأیید شده است که از این تعداد 2۳۹نفر مربوط به 
دانشگاه علوم پزشکی مشهد بوده اند. او در ادامه با بیان اینکه 6068نفر از مجموع 
بیماران حاد تنفسی از مراکز درمانی مرخص شده اند، گفت: اگر ترددهای مردم 
ادامه یابد، تا کمتر از ۱0روز آینده موج دوم آمارهای نگران کننده تر کرونایی را 
شاهد خواهیم بود. همچنین طبق گزارش وزارت بهداشت، آمار بیماران مبتلا 
به کووید۱۹ در کشور امروز نیز با شناسایی 2274مورد جدید به 60هزار و 
۵00نفر رسید و متأسفانه با جان باختن ۱۳6نفر دیگر، آمار فوت شدگان به 
۳7۳۹نفر رسیده است. همچنین طبق این آمار، 408۳نفر از بیماران مبتلا 
به کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری هستند و 24هزار و 2۳6نفر نیز 
تاکنون بهبود یافته و ترخیص شده اندبا توجه به اهمیت موضوع کرونا در 
جهان و تأثیرگذاری آن بر ابعاد مختلف زندگی بشر، انتشار این حجم از اخبار 
و موضوعات درباره این ویروس دور از انتظار نیست. در این راستا اکنون بازار 
اخبار محلی و استانی مربوط به کووید۱۹ نیز داغ است. از کمک ۱02میلیون 
تومانی اولیا، مربیان و آموزشگاه های ناحیه6 آموزش وپرورش به پویش »چراغی 
برافروز«، ارسال ابلاغیه ممنوعیت برگزاری هرگونه تجمع به مناسبت اعیاد 
شعبانیه به استان ها و کاهش ۹0درصدی میزان ورودی زائران به مشهد تا 
فعالیت 4مرکز تصویربرداری در مشهد با انجام روزانه بیش از ۳00سی تی اسکن، 
تلاش بنیاد نیکوکاری ایرانیان در مشهد برای تأمین نیازهای ضروری اقشار 
مختلف، اختصاص 42تخت ویژه به بیماران مغز و اعصاب در بیمارستان 
رضوی، خدمت رسانی مرکز جامع مشاوره آستان قدس رضوی در قالب 
کارگروه تخصصی »بهداشت روان در گذر از کرونا« و برقراری روزانه بیش از 
۳000تماس مردمی با سامانه۱۹۱ فقط بخش کوچکی از اخبار مرتبط با کرونا 

در روز گذشته بود.   

z نظر مثبت شورا درباره تعطیلی مترو و اتوبوس
رئیس کمیسیون عمران، حمل ونقل و ترافیک شورای شهر مشهد گفته است 
که اعضای این مجموعه نظرشان این است تا زمانی که شرایط به حالت عادی 
بازنگردد، اتوبوس و مترو همچنان باید تعطیل بماند. مجتبی بهاروند به ایسنا 
اظهار کرد: این موضوع را که اتوبوس و مترو مشهد از پایان هفته آغاز به کار 
خواهد کرد، تکذیب می کنم. آن چیزی که در شورای شهر تصویب شده است، 
تعطیلی اتوبوس و مترو تا 2۳فروردین بوده و تداوم تعطیلی آن ها تا انتهای 
فروردین در اختیار شهردار است. اگر شرایط به حالت عادی بازنگردد، برای 

تعطیلی اتوبوس و مترو دوباره جلسه خواهیم گذاشت. 

z هنوز تصمیمی گرفته نشده است
معاون عمران، حمل ونقل و ترافیک شهردار مشهد نیز در اظهارنظری گفته که 
برای فعالیت دوباره ناوگان اتوبوس رانی و قطارشهری تصمیم جدیدی گرفته 
نشده است. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری مشهد، خلیل ا... کاظمی 
افزود: تصمیم گیری درباره فعالیت دوباره ناوگان اتوبوس رانی و قطارشهری 
منوط به تصمیمات بالادستی، مصوبات شورای اسلامی شهر و شهردار مشهد 
خواهد بود و برای زمان فعالیت ناوگان حمل ونقل عمومی پس از 2۳فروردین 
هنوز تصمیمی گرفته نشده است. همچنین به گزارش ایرنا، احمد ریواده، 
معاون سیاسی و اجتماعی فرماندار مشهد، با بیان اینکه انتشار اخباری درباره 
حرکت کاروان شادی با استفاده از چند دستگاه تریلی به مناسبت نیمه شعبان 
در مشهد صحت ندارد، گفت: به منظور پیشگیری از شیوع کرونا و قطع زنجیره 
سرایت این ویروس، برگزاری اجتماعات مختلف ازجمله تجمعات مذهبی در 
این شهرستان همچنان ممنوع است. به گزارش وب دا، سیدمحمدحسین 
بحرینی، رئیس قرارگاه مبارزه با کرونا در دانشگاه علوم پزشکی مشهد، نیز 
گفت: همکاری کم نظیر در میان تمامی سازمان ها، تشکل ها و ارگان های استان 
خراسان رضوی که با حمایت استانداری، نماینده ولی فقیه و آستان قدس رضوی 
شکل گرفت، موجب شد دانشگاه علوم پزشکی مشهد در کنترل، مبارزه و درمان 

بیماری کووید۱۹ موفق عمل کند و در این زمینه با مشکلی مواجه نشود.
همچنین به گزارش ایسنا، علی بیرجندی نژاد، رئیس سازمان نظام پزشکی 
مشهد، درباره کاهش محدودیت های طرح فاصله گذاری اجتماعی اظهار کرد: ما 
نظر خود را به صورت شفاف بر ادامه فاصله گذاری اجتماعی تا پایان فروردین ماه 
و حتی تا اواسط اردیبهشت ماه در قالب نامه ای مکتوب  به رئیس جمهور ارسال 
کرده ایم و تأکید کرده بودیم که نه تنها باید فاصله گذاری اجتماعی ادامه پیدا 

کند، بلکه باید تشدید شود.

کاهش 55 تا 60 درصدی تردد خودرو در شهر مشهد
با پایان یافتن تعطیلات نوروز و بعد از روز ۱۳فروردین 
)که تردد خودروها در خیابان های شهر ممنوع شد(، در 
این روزها شاهد عبور و مرور و ترافیک روان خیابان ها 
هستیم. این موضوع شــهروندان را به دلیل گسترش 
بیماری کرونا نگران کرده است. با این حال رئیس پلیس 
راهور خراسان رضوی خبر داده است که تردد خودروها 
نســبت به روزهای آخر سال گذشــته ۵۵ تا 60 درصد کاهش داشته است.

سرهنگ حمیدرضا دهنوی در گفت وگو با شهرآرا با بیان اینکه تراکم ترافیکی 
در شهر گزارش نشده است، اظهار کرد: اکنون با تردد روزانه حدود یک میلیون 
و 200هزار خودرو تا یک میلیون و ۵00هزار خودرو در شهر مشهد، ترافیک 

مانند روزهای یازدهم و دوازدهم فروردین ماه است. 

دورکاری نباید در خدمت رسانی خلل ایجاد کند
»اجرای طرح فاصله گذاری اجتماعی نباید در پاسخ گویی به شهروندان 
خللی ایجاد کند و این موضوع باید پیوسته از سوی مدیران پایش شود.« 
این مطلب را محمدرضا حیدری، رئیس شورای شهر مشهد در بازدید از 
شهرداری مناطق ۱0 و ۱۱ برای آگاهی از نحوه ارائه خدمات شهرداری  به 
شهروندان و همچنین کیفیت اجرای طرح دورکاری 7۵درصدی کارکنان 
بیان کرد و افزود: : یکی از تأکیدات اعضای شورای شهر به شهرداری، حفظ 
راندمان و کارایی در این مجموعه با وجود رعایت ضوابط بهداشتی است. 

صبح دیروز تصاویر اعتراض جمعی 
از پرستاران بیمارستان امام رضا)ع( 
مشــهد به دلیل کمبود ماســک و 
تجهیزات استاندارد برای جلوگیری 
از انتقال ویروس کرونا بــه کادر درمان در 
فضای مجازی و رسانه های مختلف خبرساز 
شــد. البته ایــن گلایه منحصر بــه دیروز 
نمی شود و چندی پیش نیز حجت الاسلام 
نصرا... پژمانفر، رئیــس مجمع نمایندگان 
خراســان رضوی، از نحوه مدیریت و توزیع 
اقلام بهداشــتی در برخی بیمارستان های 
مشــهد گلایه مند بــود.  با این حــال، روز 
یکشنبه سیدمحمدحسین بحرینی، رئیس 
قرارگاه دانشــگاهی مبارزه با کووید۱۹، در 
گفت وگو با شــهرآرا معیوب بودن ۵ تا ۱0 
درصد ماسک های وارداتی و غیراستاندارد 
بودن کش هــای استفاده شــده در آن ها را 
عامل اصلی جلوگیری از ادامه توزیع آن ها 
ذکر کرده بود. مدیر روابط عمومی دانشگاه 
علوم پزشکی مشهد در واکنش به اعتراض 
جمعی از پرستاران بیمارستان امام رضا)ع( 
مشهد، به شهرآرا گفت: روز شنبه پرستاران 

شیفت شب بیمارستان امام رضا)ع( به دلیل 
نگرانی از غیراســتاندارد بودن ماســک ها، 
خواستار تجهیز کادر درمان با ماسک های 
N95 معمولی بودند که پــس از اعتراض 
پرستاران همه ماســک ها جمع آوری شد و 
 N95 کادر درمانی بیمارستان با ماسک های
سوپاپ دار تجهیز شدند. حمیدرضا رحیمی 
با اشــاره به اســتاندارد بودن ماسک های 

اهدایی و معتبر بودن شــرکت تولیدکننده 
آن، اظهار کــرد: حدود 2۵هزار ماســک 
وارداتی و استاندارد به دانشگاه علوم پزشکی 
مشهد اهدا شــد، اما تفاوت این ماسک ها 
با ماســک های N95 مرسوم در تجهیزات 
پزشکی و نداشــتن فیلتر و سوپاپ است؛ با 
این حال استفاده از این نوع ماسک در دنیا 
بسیار شایع است و بســیاری از کشورهای 

دنیا از این نمونه ماسک N95 که با برندهای 
شناخته شده تولید می شــود، برای تجهیز 

کادر درمانی خود استفاده می کنند.

z کمبود 1200 پرستار در استان
رئیس نظام پرســتاری نیز با تأیید اعتراض 
جمعی از پرستاران بیمارستان امام رضا)ع(، 
گفت: تعدادی از پرســتاران به ماسک های 

ارســالی اعتراض داشــتند که مسئولان 
علوم پزشــکی به این موضوع رســیدگی 
کردند. باوجود اینکــه تجهیزات حفاظتی 
کادر درمانی در روزهای ابتدایی شروع کرونا 
با کمبودهایی مواجه بود، اکنون در این باره 
مشکل خاصی وجود ندارد. سیدجواد توکلی 
با بیان اینکه بزرگ ترین مشکل پرستاران در 
مواجهه با ویروس کرونا کمبود نیروی شاغل 
در کادر درمانی است، اظهار کرد: در شرایط 
فعلی کادر درمانی خراسان رضوی با کمبود 
بیش از 2000نیروی پرستار مواجه است و 
درحالی که اضافه کار نباید بیش از 8ساعت 
باشــد، به اجبار پرســتاران با شیفت های 
اضافه این کمبود نیــرو را جبران می کنند 
و در بیشتر بیمارســتان ها سقف اضافه کار 

پرستاران بسیار بیشتر از این است.
وی ابراز خرسندی کرد: در روزهای گذشته 
به دســتور رئیس جمهور مجوز اســتخدام 
۱0هزار پرستار جدید در کشور صادر شده 
است، اما قالب به کارگیری این نیروها بسیار 
مهم اســت؛ همچنین با به کارگیری موقت 
تعدادی از پرستاران مشکل کمبود نیرو در 
کادر درمانی حل و فصل نخواهد شد و باید 
امنیت شغلی پرســتاران در این قراردادها 

اعمال شود.
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اخبــــار
شهـــری ایران

تغییر ساعت طرح زوج و فرد 
در کرج

اســتاندار البرز اعلام کــرد که طــرح زوج و فرد تا 
۳0فروردین در کرج برای کاهــش ترددها با هدف 
قطع زنجیره شیوع کرونا، از ساعت ۱۵ تا 22 خواهد 
بــود و همچنین اصناف کم ریســک این اســتان از 

2۳فرودین ماه بازگشایی خواهند شد.
به گزارش ایسنا، عزیزا... شــهبازی در جلسه ستاد 
استانی مقابله با کرونا با اشــاره به جلسه ستاد ملی 
مقابله با کرونا به ریاســت رئیس جمهور و با حضور 
استانداران سراسر کشور به صورت ویدئوکنفرانس، 
گفت آمارهای ارائه شده درباره بیماری کرونا در البرز 

راستی آزمایی شده و قابل اتکا و اعتماد است.
شهبازی با اشــاره به اینکه چند اســتان کشور در 
وضعیت سفید قرار گرفته اند، گفت: باوجود بسترهای 
مهیایی که وجود داشت، استان البرز نیز در وضعیت 
قرمز قرار نگرفت. از این رو بخش بهداشت و درمان، 
مدیران، شــهرداران، نیروهای نظامــی و انتظامی، 
هلال احمــر، داوطلبان درمان و... در این اســتان با 
اتحاد و انسجام بسیج شدند و این امر اثربخشی بسیار 

خوبی نیز داشت.

قم همچنان درگیر 
دستگاه زباله سوز

درحالی که چند روز پیش یکی از مسئولان استانی قم از 
ضرورت تأمین دستگاه زباله سوز در این استان خبر داده 
بود، این بار استاندار قم وارد میدان شد تا شاید با ورودش 

این معضل شهر قم را حل و فصل کند.
به گزارش ایرنا، اســتاندار قم در جلسه ستاد مدیریت 
بحران این استان خواستار تســریع در تأمین دستگاه 
زباله سوز برای استان شــد و گفت: ما یک مسئولیت 
دســته جمعی برای تهیه دستگاه زباله ســوز داریم. 
این جانب نیز به عنوان استاندار آماده  هستم تا سهمی 

را ادا کنم.
بهرام سرمست افزود: از شورای اسلامی شهر قم اصلا 
پذیرفتنی نیســت که در این زمینــه بگویند وظیفه 
تخصصی و سازمانی دانشگاه علوم پزشکی است و ما هیچ 

احساس مسئولیتی در این زمینه نداریم.
وی با بیان اینکه تهیه این دستگاه برای موقعیت کنونی 
قم یک فرصت اســت، ادامه داد: وقتی به این مسئله 
رسیدیم که یک موضوع ضروری و حیاتی است، اولویت 
ما می شــود و وقتی اولویت شــد، همه باهم پای کار 

می آییم.

امکان سنجی اجرای 
فاصله گذاری فیزیکی در تهران

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوس رانی تهران با اشاره به 
امکان سنجی اجرای طرح فاصله گذاری فیزیکی در 
ناوگان اتوبوس رانی پایتخت، گفت: جداسازی کابین 

رانندگان اتوبوس های بخش خصوصی آغاز شد.
به گزارش ایسنا، محمود ترفع اظهار کرد: با توجه به 
استمرار شــرایط موجود، امکان سنجی اجرای طرح 
فاصله گذاری فیزیکی در ناوگان اتوبوس رانی پایتخت 

فراهم شد.
وی گفت: با وجود شلوغی شــهر تهران در روزهای 
اخیر و افزایش مســافران اتوبوس و کمبود اتوبوس 
و دشــواری اجرای طرح فاصله گــذاری فیزیکی در 
اتوبوس ها، امکان ســنجی اجرای ایــن طرح را آغاز 
کرده ایم. وی با اعلام اینکه طبیعی اســت تا زمانی 
که شهروندان برای انجام امور روزانه در شهر حضور 
دارند، برای تردد از وســایل نقلیه شخصی و عمومی 
اســتفاده می کنند، ادامه داد: در ایــن بین اتوبوس 
به عنوان انتخاب اول شهروندان، بیشترین مسافر را 
دارد و با وجود شرایط موجود، تعداد مسافران اتوبوس 

در هفته جاری بیشتر شده است.
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بــا ورود کروناویــروس به 
کشور و تأکید کارشناسان 
دربــاره رعایت مســائل 
بهداشــتی و شستن مکرر 
دســت ها، دور از انتظــار 
نبود کــه شــاهد افزایش 
مصــرف آب در روزهــای 
مقابله با کرونا به ویژه ایام نوروزی 
قرنطینه باشیم. مدیرعامل شرکت 
آب وفاضلاب مشهد نیز در گفت وگو 
با شهرآرا از افزایش مصرف آب پس 
از بروز کرونا نسبت به مدت مشابه 

سال قبل خبر داده است. 
حسین اسماعیلیان با بیان اینکه 
میــزان مصــرف آب در نیمه اول 
فروردین ماه امســال بر اســاس 
داده های سیستمی نسبت به مدت 
مشابه سال قبل ۱0درصد افزایش 
داشته اســت، گفت: در پایان هر 
سال با افزایش مصرف آب روبه رو 
هستیم که این افزایش در اسفند 
 ســال۹8 به دلیل شــیوع کرونا 

بیشتر بود.
به گفته وی، میزان مصرف آب در 
اسفند سال۹8 نســبت به مدت 
مشابه سال قبل ۱4درصد بیشتر 
بود. بر اســاس این آمار، میانگین 
افزایــش مصرف در ایــن 4۵روز 
۱2درصد به ثبت رســیده است. 
مدیرعامل شرکت آبفای مشهد با 
اشاره به تصمیم ستاد مقابله با کرونا 

درباره جلوگیری از قرائت کنتورها 
گفت: در این دوره با ارسال پیامک 
به مشترکان، از آن ها خواسته ایم 
که شــماره کنتور خود را برای ما 

ارسال کنند. 
اســماعیلیان این را هم گفت که 
در صورتی که شــهروندان شماره 
کنتور را ارســال نکردند، سیستم 
بر اســاس مصرف دوره های قبل 
قبوضی به صورت علی الحساب برای 

آن ها صادر خواهد کرد.

z  پر شــدن 50درصــدی مخازن
سدهای استان

بارندگی های امسال هرچند نسبت 
به سال گذشته کمتر شده، طبق 
آماری که مدیرعامل شــرکت آب 
منطقه ای خراســان رضوی ارائه 
کرده اســت، حجم آب موجود در 
مخازن استان بیش از 7۹۳میلیون 
مترمکعب و معادل ۵0درصد حجم 
مخازن تا روز ۱7فروردین ماه است. 
به گفته محمد علایــی، این آمار 

نشــان می دهد که درصد پر بودن 
مخازن در مدت مشــابه سال قبل 
۳۳درصد بوده است. او این را هم 
گفت که اکنون ۵0درصد مخزن 
سد دوستی پر آب است که نسبت 
به مدت مشابه سال قبل ۱8درصد 
افزایش را نشــان می دهد. علایی 
افزود: طبق آمار، میزان آب ورودی 
به سدهای استان از ابتدای سال۹۹ 
معادل ۱0۹.۵4میلیون مترمکعب 
و مجموع خروجی برای آب شرب و 

کشاورزی، 8.7۵میلیون مترمکعب 
بوده اســت. وضعیت بارندگی و پر 
بودن مخزن سد دوستی، موضوعی 
بود که قاســم تقی زاده خامسی، 
معاون آب و آبفــای وزارت نیرو، 
نیز در پست اینســتاگرامی خود 
به آن اشــاره کرده و نوشــته بود: 
»امسال خراسان رضوی در میزان 
بارش ها نسبت به ســال گذشته 
8درصد عقب است، اما خوشبختانه 
موجودی مخزن ســد دوستی که 

تأمین کننده آب شــرب مشــهد 
است، افزایش در این بخش را نشان 

می دهد.«

z پیش بینی سال خوب آبی
 احمد قندهاری هــم که پیش از 
این در ســمت مدیریت مطالعات 
پایه منابــع آب در آب منطقه ای 
اســتان فعالیت داشــت، حالا در 
خلعت یک کارشــناس و در پاسخ 
به شهرآرا از پیش بینی خود درباره 
وضعیت آبی استان، گفت: با توجه 
بــه پیش بینی های هواشناســی، 
ســال خوبی را از نظر بارندگی در 
پیش داریم. وی ایــن را هم گفت 
که شــاید میزان بارش ها نسبت 
به ســال قبل کمتر شده باشد، اما 
این میزان نسبت به متوسط دوره 
بهتر شده است. قندهاری به انجام 
تحقیقی درباره میــزان آمادگی 
زیرساخت های کشــور در حوزه 
آب در زمان بروز شــرایط بحرانی 
اشــاره کرد و گفت: بر اساس یک 
تحقیق میدانی، حدود ۵0درصد 
افراد فعال در حوزه بهداشــت به 
ماندگاری ویروس کرونا تا ابتدای 
تابستان اعتقاد دارند. او با بیان اینکه 
اکنون در شرایط خوب آبی به سر 
می بریم، افزود: باید بررســی شود 
که در صورت بــروز بحران هایی از 
این دست در ایام خشک سالی آیا 
زیرساخت های کشــور پاسخ گو 

هست یا خیر.

آب در آسیاب کرونا
شیوع کروناویروس مصرف آب در مشهد را با رشدی 12درصدی مواجه کرد
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ماسک های دردسرساز
توزیع ماسک های غیرمرسوم وارداتی داد پرستاران مشهدی را درآورد

امیررضا وثوقی
            reza.vosoughi73@gmail.com

آغاز دوباره جمع آوری زباله خشک

»جمع آوری پسماندهای خشک در مشهد 
با رعایت نکات بهداشتی از سر گرفته  شد.« مدیرعامل سازمان 
مدیریت پسماند شهرداری مشهد با بیان این خبر، گفت: با 
شیوع ویروس کرونا در مشهد فرایند جمع آوری پسماندهای 
خشک به دلیل جلوگیری از شیوع این ویروس متوقف شد و 
پس از حدود یک ونیم ماه وقفه، از هفته جاری جمع آوری 
پسماندهای خشک با رعایت اصول بهداشتی در دستورکار قرار 
گرفت. به گزارش ایرنا، ابوالفضل کریمیان افزود: هم اکنون در 
کلان شهر مشهد حدود 11درصد از 20درصد زباله قابل بازیافت 

تفکیک و بازیافت می شود. 

پیگیری ویژه برای تکمیل پروژه ناظران

رئیس مجمع نمایندگان خراسان رضوی از مطرح 
کردن مشکلات پیش روی بیمارستان ناظران به وزیر بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی با توجه به کمبود شدید تخت های بیمارستانی در 
شهر مشهد خبر داد. حجت الاسلام نصرا... پژمانفر ابراز امیدواری 
کرد: با همکاری دستگاه های ذی ربط هرچه سریع تر این بیمارستان در 
منطقه شمال غربی مشهد بهره برداری شود . پروژه بیمارستان ناظران را 
انجمن خیریه حمایت از بیماران سرطانی مشهد در خردادماه1394 در 
زمینی به مساحت 18هزار و 500مترمربع و با زیربنای 29هزار مترمربع 
در 5طبقه و با اعتباری حدود 900میلیارد ریال احداث کرده که تاکنون 

95درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.

استاندار: وضعیت خراسان رضوی از نظر کرونا همچنان قرمز 
است. »مردم! شرایط این است، اما تصمیمات در سطح ملی چیز 

دیگری است«.
#کرونا

# مشهد

heydari media
رئیس شـــورای 
شهــــر مشهــد

نگار هاشمیان
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